

CURRICULUM VITAE

CHOI Wai Man, Anna (蔡惠敏)

BA (Social Work); MSocSc (Counseling); PgDip (Family Mediation); PhD

Profession:

Registered Social Worker (RSW);
Accredited Family Mediator (HKMAAL);
Approved Counselling Supervisor (HKPCA)

Career:

Associate Professor, Department of Social and Behavioural Sciences, City University of Hong Kong
Tat Chee Avenue, Kowloon, Hong Kong

Contact:

c/o Mediation Centre, Hong Kong Family Welfare Society
Address: 80A First Street, Western Garden, Sai Ying Pun, Hong Kong
Tel: 2561-9229
Email: mediationcentre@hkfws.org.hk

Language for Mediation:

Fluent in Cantonese and English

Family Mediation and Related Training:

- Doctor of Philosophy (Ph.D.), HKU (2012)
- Postgraduate Diploma in Family Mediation, SPACE, HKU (2003)
- Master of Social Science in Counseling, University of South Australia (2000)
- Bachelor of Arts (Hons.) in Social Work, City University of Hong Kong (1997)

Other relevant Experience:

- Assistant Professor, Department of Social Work and Social Administration, HKU (2012-2018)
- Fieldwork Supervisor, Department of Social Work and Social Administration, HKU (2007 – 2012)
- Part-time Lecturer, Department of Applied Social Studies, City University of H.K. (2005-2007)
- Invited to give talks / workshops on family violence, conflict resolution, family and children issues to NGOs and education institutions

簡歷 - 蔡惠敏

BA (Social Work); MSocSc (Counseling); PgDip (Family Mediation); PhD

專業:

註冊社工;
認可家事調解員(HKMAAL);
認可輔導員導師 (HKPCA)

職業:

香港城市大學社會及行為學系副教授

聯絡:

經: 香港家庭福利會
調解中心
香港西營盤第一街 80 號 A 西園
電話: (852) 2561 9229 傳真: (852) 2811 0806
電郵地址: mediationcentre@hkfws.org.hk

語言:

操流利粵語及英語

家事調解及相關訓練:

- 哲學博士 (Ph.D.)，香港大學 (2012)
- 家事調解深造文憑，HKUSPACE (2003)
- 輔導心理學社會科學碩士，南澳洲大學(2000)
- 社會工作文學(榮譽)學士，香港城市大學(1997)

其他相關經驗：

- 香港大學社會工作及社會行政學系助理教授 (2012-2018)
- 香港大學社會工作及社會行政學系社工導師 (2007 – 2012)
- 香港城市大學應用社會科學系兼職講師(2005-2007)
- 為非牟利機構及院校舉辦有關家庭暴力，糾紛調解，家庭關係及有關課題之講座或工作坊擔任講者